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_ All right. So we will go on the record at 10:09 a.m. eastern time.

Good morning. This is the deposition of Ms. Kellye SoRelle conducted by the
House Select Committee to Investigate the January 6th Attack on the United States
Capitol pursuant to House Resolution 503.

At this time, I'd ask the witness to please state your full name and spell your last
name for the record.

The Witness. Kellye SoRelle, S-o-R-e-I-I-e.

- And | just want to confirm the R in your last name is capitalized,
correct?

The Witness. Correct.

_ Thank you, Ms. SoRelle.

This will be a staff-led deposition, and members of course may choose to also ask
questions.

In the room today, we have | NI, who's me, investigative counsel.
We have Mr. I, in'e<stigative counsel, Mr. I investigative
counsel. We have Mr. _, investigative counsel. We have Ms.-
I ho's an investigator. There are currently no members that are present.

Under the House deposition rules, neither committee members nor staff may
discuss the substance of testimony you provide today unless the committee approves the
release. You and your attorney will have an opportunity to review -- or you will have an
opportunity to review the transcript if you choose so.

Before we begin I'd like to describe a few ground rules.

So we will follow the House deposition rules that we provided to you previously.

Under the House deposition rules, counsel for other persons or government agencies may
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not attend. You are permitted to have an attorney present as well.

I'd like to note for the record what has been previously marked as exhibit 1. It's
the subpoena for Ms. Kellye SoRelle, which is dated March 23rd, 2022. You are here for
this deposition pursuant to this subpoena. The House deposition rules are included in
this exhibit, and they were previously provided to you.

Do you have any questions about that, Ms. SoRelle?

The Witness. No, | don't.

- Okay. There is an official reporter transcribing the record of this
deposition. Please wait until each question is completed before you begin your
response, and we'll try to wait until you finish your answer before we start our next
question.

The stenographer cannot record nonverbal responses, such as shaking your head,
so it's important that you answer each question with an audible, verbal response.

Ms. SoRelle, we know that you're an attorney, so | know that you know this
already, and if | see you shaking my head, I'll do my best to say positive response from the
witness or negative response. | know you already know how this goes from your
experiences.

We ask that you provide complete answers based on your best recollection. If
the question is not clear, please just ask us for a clarification. And if you do not know
the answer, please simply say so.

You may only refuse to answer a question to preserve a privilege recognized by
the select committee. So if you refuse to answer a question based on privilege, staff
may either proceed with the deposition or we can seek a ruling from the chairman on the
objection. If the chairman overrules such an objection, you are required to answer the

question.
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| also want to remind you that it's unlawful to deliberately provide false
information to Congress. Since this deposition is under oath, providing false information
could result in criminal penalties for perjury and/or providing false statements.

Do you understand that, Ms. SoRelle.

The Witness. Yes.

- Okay. Would you please stand and raise your hand to be sworn?

The Witness. Seriously? Sorry, | had to give you, like, sort of --

B ¢ okay, it's okay.

[Laughter.]

The Witness. I'm standing. You just can't see me.

The Reporter. Do you solemnly swear and affirm under the penalty of perjury
that the testimony you are about to give will be the truth, the whole truth, and nothing
but the truth?

The Witness. Yes.

_ So, Ms. SoRelle, logistically speaking, please let us know if you
need any breaks throughout the day, and we'll do our best to accommodate them.

There may be several people asking you questions today. So, again, if you don't
understand a question, please just let us know, and we'll do our best to repeat it or to
clarify any uncertainty with the question.

So let's start with some background. Before we get started, you remember
meeting with us for an informal conversation back in January, correct?

The Witness. Yes.

B Okay. Sotoday's interview, like we said before we started, will
be very similar, a lot of similar topics. So we just wanted to make sure that you

remembered kind of what we talked about back in January.
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EXAMINATION
BY I

Q  Canyou please start with telling us the city and State you currently live in
and what you do for a living?

A | am actually in -- well, I'm in Granbury, but right now I'm in Junction. And
I'm a licensed attorney. I've been licensed in Texas since 2006. And I'm a former
prosecutor; in private practice currently.

| worked on the border, the Texas-Mexico border. |'ve done task force
work -- joint task force work with the Feds. And primarily my practice is focused around
children.

Q  Okay. So when did you leave being a prosecutor, again, to form your own
practice?

A 20- -- end of 2017.

Q Okay. Andyou mentioned a little bit, but just so it's clear, what is your
practice? What types of practice areas do you focus on?

A I've got criminal background. |'ve got family-related stuff background. So
| pretty much do family, criminal --

Q  Okay.

A | mean, just like some basic, whatever stuff. But, yeah.

Q  And where is your practice based?

A Granbury and -- yeah, Granbury. Well, Texas, like, it's VFW, like, different
areas, like --

Q  Okay. Anddo you practice mostly under Texas State law, or do you do

some Federal stuff as well?
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A [Inaudible.]

Q  Sorry. Canyourepeatthat? We missed it.
A State. I'm sorry.

Q  Okay. Thankyou.

B | coing to turn it over now to my colleague, |, who |

think has some questions.
_ Hi, Ms. SoRelle. It's nice to see you again.
The Witness. Hello.
BY I

Q  Solwanted tojust dive in with the Oath Keepers. And | was wondering if
you could start with telling us how you got involved with the Oath Keepers in the first
place.

A So in -- actually about 2 years ago, we -- basically, when the lockdowns
started, | was actually a city attorney at the time. | had the city attorney contract with
the firm that | was working with.

And | was sitting through some of the meetings, and | had some concerns with
some of the information that the Chamber of Commerce was bringing. And so | was
kind of relaying that to the other Republicans that were in the community.

And | just -- | didn't feel like the lockdowns were appropriate, not so much, like,
the masking, not so much, like, just the temporary lockdown. This was kind of after
that. This was -- we were doing meetings with the Governor, we were doing meetings
with, you know, the local leaders. And there were conference calls all the time.

And | just -- | just didn't agree that the lockdowns to the extent based off of the
fact that Walmart was okay, Home Depot was okay, Lowe's was okay, but mom-and-pops

weren't. And | just didn't agree with it.
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And so | started kind of the anti-lockdown movement in Texas with some others,
and we actually did really great. We had Texas pretty open really fast.

And | met Oath Keepers through that, because they were protecting basically all of
us that were actually challenging -- constitutionally, by the way -- the lockdowns in Texas.
And that's how | got associated with Stewart Rhodes and all of them.

They were just -- they were basically security to make sure we didn't have issues,
which, in Austin, you do have issues. | mean, | know everybody wants to say it's an
imaginary antifa, you know, whatever, but the reality is, is they were there.

So that's what they were for, and that's how | got associated with the
organization -- loosely -- just because they were allowing us to start anti-lockdown rallies
and stuff like that.

And it was rallies. | mean, it wasn't -- we weren't overthrowing any capital in the
States, you know. | mean, we were behaving, can | say.

Q  Gotit. That's really helpful.

Was there a name for the anti-lockdown movement, or was there a group?

A It was really just a ragtag group. There were several Facebook groups that
popped up. But we were not really -- I'm trying to remember. Some people, like, had
names of pages and stuff like that, but it wasn't really anything -- like, there were no
organizations that I'm aware of popping into play.

There were doctors, like Dr. Lozano. You ended up with just doctors in Texas
who were trying alternative treatments. We were trying to give them a platform. We
were trying to get everybody out, off their butts, to just say, hey, you know, we need to
preserve our economy here.

So it was just whoever, and it was a ragtag group.

Q Gotit. Anddid you run any of those Facebook groups?
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A | didn't run any of the Facebook groups, but | was definitely contributing to a
lot of it.

Q  Understood.

A We had lots of conference calls.

Q I'msorry, | didn't catch that.

A We had lots of conference calls.

Q  Gotit. Anddid you or one of your co-organizers invite the Oath Keepers to
come, or did they show up at your events?

A So at the time -- | mean, if you look at Granbury and you know where
Stewart -- well, | -- he was living with a guy named John Shirley at the time who was with
the Oath Keepers. | knew John Shirley because he was elected official in Texas -- | mean,
in the county where | was at -- or where I'm at.

And so basically we were challenging our local government at the time, and
because he was a local official that was on my side, | got pretty close to John Shirley at
that point. And then Stewart obviously was with him because Stewart was part of -- |
mean, was living at his house.

So it was just kind of the association. We all just formed an alliance sort of, like,
here's what are we going to do kind of thing.

Q Gotit. Dida lot of people get connected to the Oath Keepers like you did
during that time?

A Yeah. Yeah. Because you also have, like, the Texas State Militia. You
have -- which they were lending a hand. And you have some private groups that were
funded that kind of popped up that were security teams. You had all the different
health movements popping up. You had -- which they may have been organized. I'm

not a hundred -- like, you know, formally organized, I'm not really sure.
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You had politicians, Allen West. You had, like, everybody kind of coming out of
the woodwork and joining forces.

So it wasn't so much that | could say that they were all, like, signing up for Oath
Keepers at that point, but | can say that we were all kind of running into each other.

Q Gotit. Andsoisit fair to say that the early period of the COVID lockdowns
was kind of like a coalescing moment?

A Yeah. Yeah.

Q  So fast-forwarding a little bit, and I'd just like to ask about the roles that
you've had with the Oath Keepers.

And the last time we talked, | think we had discussed that you were the interim
president of the organization at the time. Is that still the case?

A No. Sothe onlytime that | did that was basically right when he got
arrested, and it was basically, he was, like, here, babysit it, make sure nothing happens
crazy, and, you know, until we kind of formulate a plan.

So | was just temporarily, | don't know, maybe 3 weeks, just holding the org until
they could kind of get the board together and do some formal decisionmaking and stuff
like that.

Q Gotit. Whois currently the president of the Oath Keepers?

A | have no earthly idea.

Q Do you have a current role with the Oath Keepers?

A | am -- | am there for -- it's very divided right now. So if they call me, they
call me. If theydon't -- I've tried to tell them, like, just stay out of all this crap that's
happening because | kind of understand -- meeting with some former war
correspondents, | kind of understand what the hope or goal is of General Flynn. So I've

kind of just told them to stay out of stuff. |don't know. | mean, |'ve warned them.
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Q  Gotit. Historically, what have the roles been that you've held in the Oath
Keepers?

A So | didn't actually really take on a formal role until after the 6th. | will say
that back in -- whenever Stewart was demonetized through Stripe, and | don't know if
that was around August, | didn't have much contact with Stewart over the summer.
After basically we reopened Texas, just everything kind of went pfft.

He got sick with COVID when he was in some State, and he called me. |gota
hold of the doctors here in Texas that were prescribing the stuff for him. | passed that
information.

And then | went -- he got back to Texas so he could get the prescription, and |
went over to make sure he had everything he needed, and then that was pretty much it.
So he was in a hotel, | don't know how long, in Texas, but he was receiving

treatment. But | went over there once just to check on him and make sure he had
whatever he needed, because | had been the one that had kind of organized him getting
in touch with the doctors.  So | just followed up with him on that. But other than that,
that was the only contact | really had with him.

Oh, so that was, like, sometime late summer. | didn't really have any contact
with him after we kind of got Texas situated because he went -- | don't know where he
went.

But then fast-forward to August, September, somewhere in there, he called me
over a Stripes (sic) issue with the demonetization, and | went -- | sent a demand letter, |
think, or an email. But, | mean, it didn't go anywhere.

And so that was pretty much it again until | was in Detroit -- or pretty close to
when | went to Detroit. | told him | was going to Detroit. And it was more of a just, do

you have anybody up there? In the event that things go awry, right, is there anybody up
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there that | can contact or communicate with if | need help or anything?

And it was actually more concerning -- well, let me just put it this way. When |
got to Detroit, it wasn't so much about that, just other than just saying, hey, I'm going to
Detroit.

But when | got to Detroit, the hotel we were staying in, we were on one floor, and
the floor below us was the DNC -- not that the DNC is an issue -- but also antifa was in
there, their heads. Then they drove these Jeep -- what are the new ones that came out?
Whatever. But they were busting out our windows in our rentals.

So were having issues every night, and everybody's cars were getting hit. And so
| called in just to say, hey, if we end up with any problems, and just, you know,
forewarning, or, may need help.

Q Gotit. Andwe'll return to that. | think we will want to ask a couple
guestions about Detroit.

But just going back to the roles that you had within the Oath Keepers, | think I've
seen that you've described yourself as the general counsel for the Oath Keepers.

A So after the 6th, when we were -- or -- yeah. We got back to Texas. And
we can go through all of that if you want. Basically, at that point Stewart and | -- all of
us actually, because we were just, like, what the hell just happened -- kind of basically, |
was, like, look, I'll just start digging in.  Just, you know, like, assign me something and
we'll go.

And so | can't remember if there was some other reference before because they
had -- they were having -- they started having, after November's rallies, they started
having issues internally in the organization.

And | don't think -- | mean, | don't think | had any formal role. | didn't

really -- actually, | didn't really have anything to do with them that | can recall other than



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

13

just listening to everybody bitch. | mean, like, | don't recall doing anything for them
other than the Stripe stuff.

But | know after that is when we actually had a long conversation about, look, I'll
start trying to figure out what the heck's going on. Just give me something -- some
authoritytodo so. And | know he talked to some of his board members, and they said
go.

Q Gotit. Soyoutookon that role after January 6th?

A Yeah, because we just didn't know what the hell had happened. | mean,
contrary to everybody's narrative, there's a lot of evidence actually to the contrary of the
narrative, so -- which is a trial proceeding, | get. But I'm just saying, there's a lot of
problems we're having and seeing coming up.

Q Gotit. Andwe will definitely go into that.

But returning to the organizational structure, you mentioned that there's some
disagreement now over who's running the organization. Can you talk about that?

A | --so -- I'm sorry. There originally was a couple of guys that he had chosen
that | know were supposed to. And it was Chad Rogers, and | cannot -- PK out of
Wyoming, | think, Colorado, somewhere up there.

Q  Sorry, | didn't catch that second name.

A It's PK, and | cannot for the life of me think of -- because everybody's under
an initial thing. So | can't think of his actual name, which is bad. But those were the
ones he originally had decided that he was going to use.

And then they both ultimately, | think, declined it. And so then | think it may be
John Siemens out of Texas, maybe, currently, but | don't even know that that's working
either because when | was telling them to stay out of crap, he booted me from the chat.

So it's like -- and then everybody was, like, messaging me on the side.
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So | don't know -- | don't know. | haven't -- they're [makes sound]. | mean, it's
like | told you guys during one of the things, | was like, look, this thing's so backed up and
messed up, like, [makes sound], you know, move on.

Q Gotit. AndwhoisJohn Siemens?

A He's a former, he's a colonel, because | know he's Colonel John Siemens, and
he's out of the San Antonio area, but that's about all | know of him. He also has a
nickname of Big Bird.

Q Okay. I'msorry. You said his nickname was Big Bird?

A Yes.

Q  Okay. Duringthe time that you were involved with the Oath Keepers, do
you remember any of the other names of people who were on the board?

A Oh, there's a list of them. So they're not accurate because people had quit.
But there is the guy out of Montana who has the shop that | know everybody was, like,
hung up on. Sorry, I'm googling for names now.

Q  Isthat Greg McWhirter?

A Yes, Greg McWhirter, thank you. See, here's the thing, | recognize
everybody's faces. | am not a name person, like, I'm just not, like. So | apologize.

Q  It's okay.

A They don't stick in my --

Q  To the best of your recollection.

A Greg McWhirter, yes.

Q  Anyoneelse?

A There is a female. Natalie? | think of the singer Natalie Imbruglia, but |
know that's not it. Sothat chick. And | know that Stewart had a conversation with her

at some point, and | was there for that. And then you had Greg.
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And those were pretty much the only ones, after John Shirley left, those were the
only ones really that | ever really talked to or interacted with.

Q Gotit. Interms of, like, the actual legal structure of the organization, do
you know if any of those people or anyone else was a corporate officer of the
organization?

A | don't. And | know -- and | know that's one of the things he's getting
dinged with. And honestly | didn't like his view of what he had for a nonprofit out of
Nevada, but we didn't really go into that so much. | just was, like, no, sorry, dude. Sol
don't know.

No. | mean,|don't know -- | didn't study any of their stuff. | literally -- if
anything, you could say | was general counsel for the limited purpose of trying to figure
out what the hell happened on the 6th, or after the 6th, or during the 6th, or before the
6th, or any of that crap.

So, | mean, | was literally only focused on that stuff, and then -- | mean, things just
kind of deteriorated over time. So it was like a very specific role | was trying to ascertain
or achieve.

Q Gotit. Understood.

A Figuring out.

Q Do you have a sense of what Mr. Rhodes' role is now in the Oath Keepers?

A | don't think -- | mean, | think he's still, like, a founder as far as, like, he's
got -- | don't think he's out, because | think Big Bird or Siemens, if he's operating under
something, but some of the guys sent me a document they said they don't believe it's
legitimate, that it was basically just a power of attorney for Mr. Rhodes, which is what he
was trying to operate with me quickly.

We didn't fully get it done, but he was telling his guys that's what he was doing
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because that was just -- so my concern was when -- and | told Stewart this at the very
beginning -- and so just so you know, | don't have much contact with him.

| told him, pretty much after he got arrested and the first time | met with his
attorneys in Dallas, that | did not agree, and | thought they were all conflicted because |
did not think that Sidney Powell had any business funding anything, considering | thought
she was a major key factor in actually planning and orchestrating the event.

And | had concerns with her funding defense for any of the Oath Keepers actually,
including Scott Moseley (ph), and | was very vocal about that. And | basically told him
that if this was the route he was going to go, | was not going to get ensnared in any of
their bullshit, because I've not done that so far and | refuse to do it now. Sorry.

Q Gotit. Do you have a sense of why Sidney Powell would be funding the
Oath Keepers' defense?

A Yeah. You want to control the money and control -- make sure that -- |
mean, here's the thing. It's unethical as hell, but the reality is, is | think that she's trying
to find counsel that will be more interested in keeping their income flowing than actually
doing their job.

Q Gotit.

A That's just my opinion.

Q  Solwanted to ask a couple of questions about the structure of the Oath
Keepers to the extent that you were aware of it. And | understand that your
involvement as general counsel may have been relatively limited. But I'm just going to
go through these questions, and if you don't know the answer, just say so.

But can you tell us about how the organization is structured in terms of a national
chapter or national leadership and State chapters?

A Okay. So that is one of the issues that | was trying to ascertain in there.
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So when | was telling you that before there was actually, like, any formal
discussion of stuff, there were people contacting me after November and December
trying to get the same thing ascertained. And so that's where -- so Stewart was just,
like, | don't know, Kellye and | will talk about it.

Just more of the fact that because | had helped him with the Stripe stuff, he was,
like, look, I'll -- we'll sit down, we'll see what we can figure out. Because there were
people that were just contacting me because | was an attorney, trying to figure out what
their, like, exact roles were, like, as far as things were concerned.

And so | met a lot of the guys, just so you know, because it sounds weird, but
there were group chats that were created that were just what we called intel. They
didn't go into any of the specifics of the rallies or any of that stuff. |t was just, they were
giving me data.

They helped me actually. They helped me find addresses for people. That's
how | got a hold of -- not addresses -- phone numbers for, like, Harry Hari (ph) -- no -- Hari
Hershey (ph). I'm going to mess all of these up.

Hari Hershey (ph) | spoke with at the November rally actually, but | did it over the
phone. Butthey were the ones that were, like, basically connecting me to different
people that would have information because | wasn't necessarily going with the Dominion
crap at the beginning -- and | actually never did -- but it was because it just wasn't
matching stuff.

So | was trying to seek information to get different theories of why they were
saying what they were saying or to understand the systems better, | guess. So | ended
up talking to Hari Hershey (ph).

And so anytime | needed something, they were able to get me contact

information. So | kind of became an attorney associated, | guess, with them at that
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point, but it was more of they were helping me.

And then fast-forward, some of them started having issues. And then so | was
getting contacted from them, asking questions about, like, just org roles and stuff like
that.

So there was kind of, like, this weird little bubble. They started asking, | would
just kind of redirect them back to Stewart, and | would tell Stewart, hey, | was contacted,
here's the issue, you guys need to go figure that out.

But as far as what | understand about the roles is that national has overhead
projects that they'll work on, and that would be things like hurricanes, like, because they
did Hurricane Katrina. There was some -- | know there's been, like, some tornado relief.
They've done rallies.

Obviously, they've got their more controversial things that they've done which
was, like, a -- was it -- well, you've got Louisville, but | think it was St. Louis maybe -- or
Ferguson. You've got Ferguson.

So | know they've got their more controversial ones, but other than that, | know
that they were also doing, like, local events or relief efforts and things like that. |
know -- | think they went to, like, | don't know, Puerto Rico or something, | don't know.

But as far as | can tell, there was this overarching, if we're doing a giant project,
here's what we're doing, here's what the thing is. And | saw Stewart would, like, kind of
do, like, callouts basically.

Like, here's the project we're going to work on, you're welcome to sign up, here's
where it is, here's what we're going to do, blah, blah, blah.

Okay. So then chapters would do their own thing too. Stewart's role that | can
tell or the chain of command | can tell off of that is that basically they would notify him of

any activity they were doing in a specific -- like, if they were doing something in Florida,
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he would just get, like, a message from them, saying, hey, this is what we're going to do.

And if it was something that he felt like he needed to engage in, he would engage
in it or help them. They would do, like, a conference call or some type of phone call.

And | can only really tell that because | started digging into their stuff. So it looks
to me as if that's what they were doing, was, if there was something, like a rally or
something like that, you would have him communicating with them.

He would decide whether it was a national function or whether it was a local
function. As long as they kept him in the loop of what they were doing, that was okay.

And he didn't have, like, control overit. | mean, | can't tell -- there wasn't
anything, like, well, at, you know, 2 o'clock, make sure you do this. It was just, okay, just
keep me in the loop as far as, like, what you're planning, so that he wasn't bombarded
with any surprises.

That's what it appears to be. And that was kind of, like, the understanding just in
communicating with different people throughout the time.

Q  Gotit. That's really helpful.

Do you have a sense of how deferential local chapters would be to Mr. Rhodes?

A | would -- well, see, that's kind of where it starts getting into being an issue,
is because, like | said, in November -- all right. | was there for the November rally, right,
the Stop the Steal series in D.C. | was there for all of the arguments, kind of, that
ensued after that. That was another place where | was just, like, okay, guys.

Based on general rule of thumb, | would say it should've been, if you're doing
stuff, notify Stewart.

The thing that happened is actually you had, like, these rogue elements -- and |
will say North Carolina, Florida, probably some South Carolina, probably some Ohio, some

Alabama maybe, definitely Virginia -- you had this little bubble that was forming that was
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kind of -- Doug Smith seemed to be kind of trying to extrapolate those chapters and trying
to form a new organization.

There was still communication with Stewart, like, I'm doing this, but it also seems
that there was communication with North Carolina too. And Doug Smith comes out of
North Carolina. And that's the one that ultimately breaks off the end of December.

And so in hindsight, looking back, because this was not stuff that | know | was
aware of or that really Stewart was aware of -- | knew he knew he had issues, and | knew
there was, like, boy drama. And by that, I'm saying there was the, you know,
chest-pounding. I'm trying to think of how to nicely say what guys do.

But it seems to me you had two layers of activity going on, right? You had some
that was where they were still kind of maintaining contact with Stewart. But then you
had a whole separate plan developing. And | don't mean going to overthrow the U.S.
Government. |'m just saying a separate chapter's plan appearing to emerge after
November.

Q Gotit. Andyousaw Doug Smith as the leader of that emerging faction?

A So when | was -- after | left Detroit and when we were headed to the first
D.C. rally, the South Carolina, North Carolina, Alabama, that group, was going to come
into play, the same -- ironically, it's the same actors, which is strange.

But all of them were kind of doing a rally point at Doug's. And | went -- instead
of going straight to D.C,, | went to -- and | was with Jeff Morelock and Whip. Well, Whip
goes to Indiana to check on his kid, but then he comes down and meets us. But | was
with him in Detroit.

Jeff and | take off. We drive in Jeff's truck from Detroit to North Carolina. And
Whip leaves us and heads to Indianapolis and then comes back down to North Carolina to

meet us there. And that becomes, like, the rally point for everybody to kind of caravan
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up to D.C.

So that's what happened before the November rally. So I've met Doug, | know
Doug, I've stayed at Doug's house. But after that's when everything kind of got severed.

So | was at Doug's house for a few days, and then post-November -- as a matter of
fact, | took a smaller suitcase from Doug's, and | had hell getting my suitcase back
because | had broken down into a smaller bag to go up to D.C.

And then because of everything that happened, some of the guys from South
Carolina go to Doug's to get my suitcase to meet me in Atlanta.

So there was, like, this weird thing going on.  So, yeah, | mean, there was, like,
this split off. But | was -- | stayed at Doug's house.

| mean, | can't say Doug's a bad person, is what I'm saying, like. But that was just
kind of the rendezvous point or rally point or whatever.

Q Gotit. lunderstand.

Do you have a sense of what the disagreements were that led to Doug and some
of the other chapters breaking away from Stewart?

A | don't really understand, other than that chest-pounding stuff at the -- so
what happened in November was, we stayed at Caldwell's -- well, no, | didn't. | stayed
at some other people's -- some RNC, GOP people in Virginia's house. But the group
stayed at Caldwell's farm? Somebody's farm, Crowell, Caldwell, one of them.

We went over there and had a dinner. The boys actually were -- and this is not
to sound scary because there was no discussion of anything crazy, but this is where the
map scenario comes into play.

Hold on just asecond. |I'm going to get my kitty cat out of here because, yes, |
had to travel with a cat.

No, you're not getting in my lap. Maybe I'll have a cat. Sorry.
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Q No worries.
A I've got my cat with me. And then my mom's dogs are here.
- We are not opposed to having a cat on the screen while you talk

to us, Ms. SoRelle.

o I

Q I've got my cat sleeping in the background, so she might wake up at some
point.

A I'm sorry. She wants attention.

So we were in -- I'll go with the night before the November rally, we were at the

farm. We had, like, a cookout. All the guys met there, they all brought their camping
gear. You had guys with, like, | don't know, pop-up type camper things. You had
people just camping out. You had a little bit of everything.

And then there was, like, a couple of barns on there. In one of the barns they, |
know -- because | hadn't really thought about this until actually | was talking to one of the
guys who did an article -- there was g, like, | guess where Caldwell or Crowell or one of
them had done, like, maps of the city.

But it was not maps, like, here's where the tunnels are -- that I'm aware of -- or
anything crazy like that. It was just, like, here's where they're blocking off areas for the
rally, so that you know which streets you can enter on, which ones are drivable, which
ones are, you know, maneuverable.

So | know they, like, go into one of the barns, and | know they're discussing that
stuff. And | know they're talking QRF, but it's not the QRF that later gets described.

It's more, like, if we need to get people out, if there's issues in the rally, here's where you
can go through, here's the different, like, ways to get out, right?

And that was one of the things -- it was really great actually that | kind of talked to
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a couple war correspondents because they got to explain some of the lingo that | didn't
even really understand.

But that's what it is, is they're planning, like -- and | watch it, so I'm, like, | don't
see anything scary about it. | don't see them advocating anything dangerous. [I'm
listening to them talk about, if you're going to go have to get people that are -- | mean,
come on, these Oath Keeper guys are, like, old. | mean, let's be real. They're old.

And so it's, like, I'm watching, you know, old guys talk about, like, if somebody
can't get out because they're tired, how do we get them out, right? And then it turns
into overthrowing the government. |I'm like, what? Okay.

But that's what I'm watching in November, is I'm seeing them with maps. I'm
seeing them discuss whether they're wearing plate carriers or, you know, looking at laws.
If they ask me a legal question, | pull up some code. |, like, tell them this. You know,
that's how it worked.

But | was, like, literally just kind of, like, chilling my hamburger, playing on my cell
phone while they were doing their stuff. You know, like, | was kind of, like, okay,
whatever.

But | didn't hear anything violent or volatile, like they're going to go kill people or
anything like that. |t was just, like, basic planning for rallies, or whatever, their security
details.

But fast-forward to the actual rally day -- the next day actually -- you get --

Q  Andthis is still in November?

A This is the November rally. So the November rally -- because you were
asking how, like, they kind of had an issue or whatever happened. | stayed at those
other people's house with -- and Jeff Morelock and myself get up, we get in the

rental -- actually, it's Whip's car, | lie.
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We get in Whip's car, we drive to D.C., and we park out. | have a conversation
with Hari Hershey (ph). We're running late because | don't want to get too close to the
crowd because I'm trying to stay on the phone.

But we get there just in time, and it's at the plaza where everything by the -- |
think it's by the Willard, like the Freedom Plaza or whatever.

Q Yeah.

A It was probably the rally point.

So we get there just in time. They're talking to Stewart. Stewart is having a
conniption fit because they're running super late, and everything that could go wrong on
their side has gone wrong. And so literally there's, like, a handful of us that get there in
time.

And there's some guys, like, John Shirley and some others that had actually stayed
in D.C. overnight. So we catch up with them, right, but we don't catch up with Stewart
and all of them because they're running super late, and everything that could go wrong
has gone wrong on that end.

So we catch up with Proud Boys and Alex Jones and all the speakers they were
supposed to be working with, which was Charlene Bollinger and the -- Marsha Lessard
and the different Freedom Keeper groups and them. Okay.

So we get in the little pack. We're all kind of, like, shuffled through. We stay
with that group the entire time. There's nobody else there.

And then -- | mean, there's, like, just those speakers in a block. And then you've
got, like, Proud Boys kind of forming, like, a little block perimeter. And then you have
got, like, Oath Keepers kind of scattered amongst them. But there's -- | don't know how
many are actually there because | can't really identify who's what or which at that point.

Cat, what is your problem?
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Can | mute for a second to get the cat food? | think that's why --

Q  Sure.

A | think that's why my cat is having a conniption fit. He wants breakfast.
Hold on.

Q  We can recess in place for a minute.

[Recess.]

_ Let's go back on the record.

So we were talking about the November rally and how that led to a split in the
relationship between Doug Smith and Stewart Rhodes.

The Witness. Okay. So basically we do the rally stuff. We get to the Supreme
Court. That's where the little stage is. Everybody's doing their thing.

There are some agitators off to the side. We kind of get funneled through. We
get to the end.

Stewart and all of them are, like, incredibly behind us, so we actually kind of, like,
basically cut and go a different way to try to meet up with the group.

But at the same time when I'm heading that way to try to find the rest of the Oath
Keepers, | end up getting a call from John Shirley because they're having issues.

John Shirley was LEOSA certified, so he could carry in D.C. And so the hotel -- he
wasn't carrying during the rally, but the hotel had been in his room and found his
weapon, and | guess they had called law enforcement. Well, | know they did.

And -- or, well, | get there as everything's okay, and John Shirley's calling me,
saying, they had just validated, like, verified who he was, it wasn't going to be an issue.

But | was already at the hotel, so | went on up, checked his room, made sure
everything was okay because he was, like, look, you know, you're over there, can you just

go check and make sure everything's okay in my room. It was fine.
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Well, when we leave there -- and he was staying off of BLM Plaza, like, behind the
Capitol -- and so when we're leaving there, that was kind of, like, where | -- | was with Jeff
Morelock and with Mike Greene. And that's when we got to see, like, the pepper
spraying and all that stuff that was going on with the Trump supporters.

And they were actually kind of pretty hostile to law enforcement actually. But
law enforcement kind of was, like, trying to form, like, a little line, to, like, let us get out of
there. And we got out. | was watching -- | was trying to record it actually. |dida
really horrible job because Jeff and Whip were not being cooperative with me trying to
record.

But we get out, we get to the end, and then we start turning Trump supporters
around so that they don't end up in that mess. And there's videos of that, like, even if
everybody wants to deny that that existed, like, it -- there's videos that, like, were --

I Vs SoRelle?  Ms. SoRelle, | don't want to give away too much,
but we are going to get into this November rally in much more detail a little later.

So can you just let us know, as succinctly as possible, what the disagreement
between -- is Ranger Doug right? -- Ranger Doug and Mr. Rhodes was?

The Witness. So that was -- and that was the reason | was telling the story is
because that's absolutely what it was over. Because by the time we get out of there and
we redirect people and we finally catch up to Stewart and them, it's at the Willard.

And my understanding, from the conversation of the guys when we got there, was
that Stewart and them wanted to go out and do what we had just been doing, and Doug
and them didn't think it was safe.

And there was -- basically he said, I'm loading up and I'm taking my toys and we're
going home. You know, we're taking our crew and all of our, whatever, plate carriers or

whatever gear they had with them, | don't know. It wasn't guns.
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But they were basically saying, we're out of here, we're not going to get involved
with this garbage. And Stewart was, like, actually trying to get a group to go out to help
us.

So that's why | was telling that part of the story is because that is my
understanding of what the breakdown was over, was because there were three of us out
there redirecting people while they all went to the Willard and chilled out?

BY I

Q Gotit.

A And actually had a fight and broke up and whatever.

So, anyway, | get back to the Willard. That's -- and that was pretty much what |
was told.

And then | know after that, from looking at stuff and from actually talking to a
couple of the guys when we get to Atlanta, that that's become a bone of contention
between all of them.

Q  Understood. That's helpful context. And like | NG :-id, we're
going to get to the November rally in a little bit more detail. But | wanted to stick on
kind of background questions to learn a little bit more about the Oath Keepers.

So I'll just kind of step back for a little bit and ask you, based off of your
experience, you know, who is the Oath Keepers' target audience? | know you've kind of
described the membership a little bit, but if you could speak about what you know about
the organization and who they try to recruit.

A So the people that I've interacted with -- | can't talk about, like, general
membership because -- | mean, other than just, like, group chats and stuff like that, that's
pretty much been the only, like -- you know.

But the ones that | interact with -- and actually in Texas, a lot of them that were
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kind of crossing over between the different militia groups in Texas -- were all either
former or current law enforcement. They all had some type of military background
or -- | mean, there's Federal, former Federal agents in there. There's -- as a matter of
fact, the FBI -- former FBI guys that were in there, like, | absolutely adore them. But
that's -- that's it.

It's basically just law enforcement, military, first responders, because you had,
like, EMT types, like emergency -- first responders, like, | mean, it's really what it is, and
military.

But there was actually some doctors in there too, but they were also -- had the
same military background. But | mean --

Q  And what's your sense of kind of what the purpose or mission of the Oath
Keepers is?

A Community. Taking care of your community. | mean, that -- that's pretty
much -- even -- even just in the, like, even -- with our -- with our lockdown stuff, right, |
mean, that was -- they were just surprised -- they were just providing support for those of
us that were trying to exercise our First Amendment and our constitutional protections.

So what Texas, how we were defeating it, there was one -- you had legal
challenges to this governor's order. I'm telling you this just so that you understand. It
was all based off of legal framework. So it was, like, | was using our inherent power
provision for our Constitution, and | was using some of the law against them, right, for
what they were doing.

And so all Stewart was doing in that was providing me an ability to have a
platform without feeling intimidated by others. And that could be general public that
didn't understand or trust it.

I'm not saying I'm right. I'm not trying to make an assessment on that. But
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what I'm trying to say is that all they were doing was allowing me to exercise my First
Amendment right and everybody else who was trying to stand up at that point. That
was their role.

Q  Gotit. Anddid you see that role kind of evolving as the year went on in
20207

A Not at all. It never changed, not once. And that's why this narrative is
bullshit.

Q Gotit.

Do you have a sense of kind of the purpose behind the Oath Keepers' summer
2020, fall of 2020 security efforts? Is it what you were talking about just now?

A It's community support. It's basically if there's -- so because our political
establishment has created these really divisive narratives, it's hard to ascertain and
it's difficult because |'ve had to stop and sit back and look at it from both sides'
perspective, right?

The narratives were dangerous on the parties’ parts because all they were doing
was inciting. And so all Stewart was really truly trying to do -- and this is conversation
with all of them, okay? This is not just -- this is [audio malfunction].

B Vs SoRelle, | think we lost connection with you unless I'm the
one with the bad connection.

B o hearyou, I - or sorry, -

_ Yeah, she froze.

B Okay.

Ms. SoRelle, can you hear me? If you can, you're frozen on our screen. We'll
go off the record for a minute while we try to sort this out.

[Recess.]



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

30

I - go back on the record at 11:01 eastern.
sy I

Q  So | think we were talking about the summer of 2020, fall of 2020 security
efforts.

A Okay. So as far as | can tell -- oh, what is wrong with the internet? Can
you still hear me?

Q Yes.

A Weird. As far -- so as far as everything I'm aware of from listening to the
groups -- but, see, | wasn't really around during the fall. And | do have to say that
because | didn't really have a lot of interaction with them after we did the "Open Texas"
stuff. There was, like | said, there was, like, a break there where | really don't know
what the org did.

Now, | listened to them later refer back to stuff, but | don't -- | wasn't around
during any of that for the, like, the later part of the summer and the fall, other than when
we -- when | get to Detroit. Like, there's, like, a break period there.

So | don't really have any interaction with the group at large, but my
understanding is that they're just there as, like, community support.

Q Gotit. Anddid they have any kind of formalized relationship with law
enforcement?

A So in -- | know in Katrina and -- | know that every time they go and do
something, I've heard them talk about, even with the rallies or even with any of that stuff,
I've heard them refer to who's contacting local law enforcement to let them know we're
there, not an issue, you know, like, just -- just so that there's not a problem.

And they did that over the summer with the Texas, like, anti-lockdown rallies. |

know, like, when they were going to Dallas or whatever -- or we were going to Dallas -- |
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know that's what they were saying, was just make sure that the local law enforcement
knows, so they know we're not hostile, we're not doing anything, we're just here to
participate in this event.

We did a Dallas rally too that nobody's even talked about in the Stop the Steal
series that was in, maybe, early December, like, the first week of December. And | know
they did one in Austin, | think, somewhere in there. | didn't go to that one.

But | did go to the Dallas one, but | was there when they were talking to law
enforcement for that one too, just -- and | don't know -- | mean, | can't tell you who they
reached out to. |don't know if it was a sheriff. | don't know if it was just, like, you
know, calling the PD. Idon't -- | don't know because | don't really -- | wasn't really
paying that much of attention.

But | was hearing them say, yes, | called so and so, thisis what. And I'm like, oh,
okay, you know, like, great.

So none of it to me, the whole point of it is, none of it to me indicated that it was,
like, hostile or that they were doing anything to scare anyone. They were just -- | mean,
they let them know, here's the event, this is what we're going to do, here's going to
be -- you know, we're here, we're just there to make sure the attendees are protected,
and that'sit. | mean, that was it.

Q Gotit.

A Thatwasalll knew.

Q Gotit. Anddoyou have a sense of whether there was any more
coordination beyond then during the actual event?

A No. No. Butldoknow if there was law enforcement there at an event,
the guys would talk. | mean, because like | said, these guys were all former law

enforcement and stuff like that, right? So it's not, like, let's go be, you know, crazy,
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whatever.

Like, they're pretty generally pretty pro-law enforcement actually, and so you
would see them kind of rally behind, like, DPS troopers in Austin. Like, | would, like, find
the guys, like, congregating over to the side with, like, all the DPS guys, like, chatting and
stuff.

And so it'd just be, like, that's just the way it was, is it was just -- | don't want to
say a brotherhood, but it's just, like, you know, like, that's what these guys all are, you
know. And that's what DPS, that's what, like, most of the guys that are active duty
anything, all come from the same background, so, like, they're all just the same people.

Q  Understood.

A And I've worked with them my -- I've worked with them my entire career
too, so it's not even -- to me, like, I'm, like, ooh, why are they playing with law
enforcement. | mean, like, this is -- when you're a prosecutor, that's what youdo. So
it's just -- it's that group.

Q  Yeah. That's really helpful context.

To your knowledge, did the Oath Keepers or Mr. Rhodes have any relationships
with anyone in the White House or anyone in Congress?

A | know there were a couple of people that were more associated.

So, | know that Stewart had worked for Ron Paul, right? And | know there -- like,
Louie Gohmert, like, there -- it's -- it's, like, the loose associations of what's left over of,
like, more of that Tea Party type, right?

So it's -- it's the same group. | mean, so | can't -- | can't tell you who all -- like, |
know, I've been -- | went to Louie Gohmert's birthday party, like, | mean, it's -- it is what it
is. Sothey're just these, whatever, the freedom group.

Q  Sure. Andwhat was Stewart's relationship with Louie Gohmert?
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A Just the loose association. So the same with, like, Allen West and all of
them, is it's just these groups that -- that are -- it's a small world. That's the reality, it's a
small world, and so even if you don't have a direct correlation, it's, like, six degrees of
separation, right? Like, everybody's got some association with somebody who goes into
one of those groups, right, or into, like, specific factions. It's just what itis. It's a small
world.

Q | completely understand.

| wanted to ask a couple questions about the finances of the Oath Keepers, but I'm
just going to pause here and see if any of my colleagues have any questions on the stuff
we've discussed.

And also | forgot to mention, James Sasso, who's also an investigative counsel,
joined us.

A Hello.

Q  Allright. Hearing none.

We discussed this in January, and at the time you mentioned that you weren't as
connected with the finances of the organization. But |'m just -- I'm going to ask the
guestions again, and as | said before, if you don't know the answers, you can just say so.

Do you have a sense of how much the Oath Keepers brought in through dues each
year?

A | really don't, because I've never actually gotten a good firm footing on
actually how many members there are. | know it fluctuated. | know there was kind of,
like, a push in, like, December time frame, November, December.

But | don't really know, and | don't know who any of his, like, really specific donors
are.

| know -- I'm trying to remember who asked me that recently. Butl--1really --1
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Q  Sure. Didanyone receive a salary from the Oath Keepers?

A There's a guy that did, like, their membership intake. His name was, like,

Brandon, | believe. [|'m worse with names.

guy who did, like, their IT stuff, maybe.
Q  Isthat Ed Durfee?

A Maybe. Yes, | think Ed.

Q Gotit. Anddoyouknow Brandon's last name?

A | don't.
Q  That's okay.
A No, I'm sorry.

> 0O

America offed him. So | know he had to go get another one.

really don't know.

But there's a guy. And | think maybe the

| think it's Ed and a guy named Brandon, maybe.

Did the Oath Keepers organization have a bank account?

| know they had -- so | know that Stewart got, after the 6th, that Bank of

Vista? |don't know.

So remember when after the 6th Stewart was kind of, like, homeless -- well, he's

always, | think, kind of floated, but, like, he was more so.

And he was staying primarily

between a couple of people. But | was just, like, basically letting him use -- because

John Shirley -- so after all of the stuff that happened in November, December, he and

John Shirley split, and so he's basically just, like, can | use your address or whatever.

And | was, like, | don't care, like, whatever.

So | know he ended up with a PO Box that | think was for his business stuff, but

then | think he was, like, sending his personal mail, which | didn't even know.

Actually, he was using my office, then gets a PO Box, and then | don't know how

stuff ends up in my personal address.

No clue on that one.

But | started getting some



of his stuff there.

So all of that to say is that | remember, like, a Vista Bank maybe and, like, a

Prosperity, but | don't know which is personal, | don't know which is business.

Bank of America ousted him for his accounts.

| know

35
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[11:11 a.m.]
o I

Q Gotit. So, before January 6th, there was Bank of America; afterwards,
Prosperity and possibly Vista?

A | think so. That's what | can recall, to the best of my knowledge.

Q  Fair enough.

Do you have a sense of whether there was an organizational bank account or if it
was, you know, a combination of -- whether Rhodes maintains Oath Keepers' funds in his
personal account?

A | don't know. And | really don't know the answer to those questions. |

mean, I've heard allegations and |'ve heard, you know, things thrown around, but | just -- |

don't know.
Q Yeah.
A | know that when he was traveling -- | think he spent, like, part of the

summer, last summer, in Wyoming. So | know he called the post office box, which was,
like, a UPS Store kind of thing, in Granbury, and he had me go there, grab his mail, and
then -- this was before Bank of America was closed. And so this is when it was closed,
actually.

Because he was like, can you get the checks, or whatever came in, and then just
use -- | think Chad had his debit card. Like, he had left a business backup debit card with
Chad. [I'mtrying to remember. Because Chad ends up --| meet Chad, | get that, and
then | go to Bank of America and I'm going to try to make a deposit for him, and Bank of
America has shut off his debit card.

So, then, after that, I'm like, Stewart, | can't help you. Like, that's it.



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

37

Q Gotit.

A But, as far as what | knew at that time, | went to the mailbox, got business
mail, | opened business mail with his permission, | took the checks, and | was to deposit
them in his business account. Does that make sense?

Q Yes.

A Okay. Butldon't know beyond that.

Q  The checks that you were going to deposit, were those dues or something
else?

A They looked like dues. It was just, like, | don't know, like, 15 or 20 checks
that were, whatever, 40, 50 bucks, whatever they were --

Q Gotit.

A --25. ldon't even know what that number was, but, yeah, that.

Q  Did Stewart have any other sources of income, other than the Oath Keepers?

A Not that I'm aware of.

Q Gotit.

And you mentioned a couple of people who handled some organizational things.
Was there an accountant or a financial person?

A | know they had conversations about getting one of those -- as a matter of
fact, | was on the phone with Chad and Stewart, and that was one of the conversations
they were having, was getting an accountant for the organization.

Q  Gotit. But,toyour knowledge, they didn't do that?

A | don't know. Because, | mean, as -- basically, I'd end up on calls if they had
guestions for me. Other than that, | don't -- | don't know.

Q  Understood.

Did the Oath Keepers use any fundraising platforms?



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

38

A Okay. So | know when he got sued by the first civil suit and he tried -- so he
got that first civil suit, and then he had a criminal defense attorney because of the FBI,
and he was trying to just, you know, have somebody retained, because | told him,
look -- because I'm kind of in all of this too, not that | did anything, but just part of all of
this crap -- | told him he probably ought to get independent counsel. Basically, | would
help him with the org, but, | mean, | wasn't going to do any of his personal stuff.
Although, after he got picked up, he did ask me to try to help him with his divorce. |
didn't even do that.

The -- he got deplatformed; he couldn't do any crowdfunding-type stuff. He did
have legal bills, because | was on the conference calls with those attorneys, because we
were trying to decide if the org needed one, who needed one, did Stewart need one, did
the org need one, that kind of stuff.

So we did a few calls with a couple of attorneys. | know he paid some retainers
on them, but he was trying to fundraise for that. Because, at that point, he was still
trying to, like, basically save the org, like, you know, try to actually mount a defense and
stuff, as far as that was concerned. And they would not let him. He tried to organize,
like, a Stripe account -- or, because of Stripe, he couldn't use GiveSendGo or GoFundMe
or any of those. So | know that | did the client funds aspect trust, and then | would cut
the check back to Stewart.

And then | know he paid -- | know he paid a couple of attorneys, because | was
part of those email chains, but | don't know beyond that.

Q Gotit. That was really helpful.

Is there anything else about the finances that you're aware of that we haven't
discussed?

A No.
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Q  Andthen, to your knowledge, did they have any cryptocurrency accounts?

A | know they were trying to set those up before he got arrested, because |
was on a call -- they called me for something, and they were talking about -- it was Chad
and that guy P.K. and Stewart, and they were talking about doing a crypto wallet or -- |
don't know. |don't know how any of that works, I'm not going to lie. Whatever.
They were talking about setting one up.

Q Gotit.

B so what I'd like to do is -- we've been going for a little bit more
than an hour. | was thinking we could take a 5-minute break.

And before we do that, | want to see if any of my colleagues have any questions
on what we were just discussing.

By I

Q  Real briefly, just wanted to touch on the timing of the crypto. You
mentioned it was right before Mr. Rhodes was arrested. So this was after January 6th
that Mr. Rhodes was talking about setting up crypto accounts?

A Yeah, so that was -- and | say right before Stewart got arrested, but | think it
was October, November, somewhere in there.

Q Do yourecall a reason why Mr. Rhodes was trying to set up a crypto account
at this time?

A Because they basically had no way to -- they weren't able to crowdfund. |
mean, they just -- they were just trying to find alternative ways to finance stuff. They
weren't able to do much of anything. And so, | mean, | know the guys were just trying
to, like, come up with ways to do stuff still and not completely lose the org.

And he had gotten sued. | don't know how many times he's been sued now,

three or four. | got served with one, there was the original one, and | think there's one
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more after that, I'm not sure. Or maybe they're just amending. |don't know. |
just -- | kind of stepped back.

But | know that that's what they were trying to figure out, is how to, like, keep the
org afloat. And that's why, after he got arrested and when | was there for, like, the
3 weeks and while they were doing -- you know, while they were trying to coordinate that
stuff, | was just telling the guys, like, honestly, | don't have a lot of hope for the long term.
| mean, the org's not exactly a cash cow, and, you know, | mean, really, what are you
fighting for at this point, you know?

Q Gotit. Thankyou, Ms. SoRelle. That's all | had.

_ Great.

Anyone else on those topics?

All right.  Why don't we take a break until 11:25 eastern, and we'll go into recess
until then. Thanks.

Oh, and, Ms. SoRelle, feel free to turn your video off and mute.

[Recess.]

B /'l go back on the record at 11:26 a.m. eastern time.

BY I

Q  So, Ms. SoRelle, earlier this morning and last time we spoke, you discussed
how you went to Michigan during the actual election in 2020. Is that correct?

A | did.

Q  And you were in Detroit specifically?

A Correct.

Q  And can you just again explain to us why you traveled to Detroit and what
you were doing in Detroit for the election in 2020?

A So | was -- so we have, like, a Texas conservative/Libertarian Facebook
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group. And it's not, like, sanctioned by the bar; it's just a bunch of attorneys that got
together around the State. And it kind of actually got -- it took off, basically, during all
the lockdown stuff. And we basically just communicated information.

And so there was, like, a Lawyers for Trump volunteer thing that was set up. And
so some of them, which | end up with in Michigan, were kind of floating the pamphlet
around, and we were all just kind of going back and forth on whether or not to go or not
go or, you know, what everybody should do. And so | ended up volunteering for that.

Q  Okay. Andthen how did Michigan come on the radar of this Lawyers for
Trump out of Texas Facebook group?

A So my understanding is that there were -- all right. So, | mean, | can tell
you what | learned later, is that these were basically the battleground States that were
kind of predetermined by both parties. And so these were kind of, like, the ones that
they had created this crap off of.

Q Okay. And what specifically did you do when you went to Detroit for the
election?

A So, when | got there, there was, like, nothing done for Wayne County. And
so, instead of doing, like, any type of legitimate legal work, we were doing -- calling and
getting volunteers to be at the polling locations and the Cobo Hall, the absentee-ballot
counting center, the main location.

Q  And approximately when did you get to Detroit? It sounds like a little
before the election?

A | got there the 1st.

Q  The 1st of November?

A | believe, yes.

Q  Okay. Andyou said that nothing had been done so we started. Who's
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"we"? Were you working with other people?

A So the RNC's office, there were two offices in Detroit. There was
Liv- -- Livern- -- the "L" street one that | was at, and then there was another one.

Q  Okay.

A And so we were just broken up -- there was, like, | think, probably 15 or 20
attorneys. We were broken up between the two offices. And we were assigned to an
office, went to it, and just basically pitched in wherever they needed us.

And when we got there, there was just, like, mad chaos. Nothing had been
done. And so we were trying to get Wayne County situated.

Q Okay. Andsoyouwere at one of the RNC offices for this work.

A It was RNC, but it was -- | mean, because they were on -- they were doing
calls with the RNC.  And | think --

Q  Okay.

A -- it was actually, like, a campaign -- because, if you recall, back in, like, |
think -- because | had to go back and look, because | couldn't figure out -- when they were
doing the donation stuff, everything was coming up under the RNC, because it looks like
they merged the RNC and the campaign somewhere in there.

Q Right.

A And so the RNC ended up, like, basically kind of in control of the offices for
Trump. Soit was, like, a lot of RNC staffers, because we heard that word a lot, and we
were talking on the phone to State GOP, but it was the campaign field office, basically.
But it was RNC-associated. Because the RNC's who paid for our trip. Everything came
under the RNC umbrella.

Q  Now, it sounds like this opportunity came through the Facebook group you

were describing. Did you discuss going to Detroit with Mr. Rhodes beforehand?
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No, not anything more than just, like, "Hey, | think | may be going to

Or, actually, it was going to be that or Minnesota, and | think Minnesota ends

up being, like, a washout, because they were originally telling me they were going to send

me to Minnesota, or Minneapolis, and | -- that didn't happen.

So when, basically, they send me an email, they're like, "We're sending you to

Detroit."

Like, when | talked to them over the phone, they were like, "Look, we're

probably sending you to Minnesota." And the rest of the attorneys that were already

going from Texas were going to Detroit. And | was like, okay, fine. | was like, hopefully

maybe somebody else will end up over on the Minnesota team and I'm not there

completely without, you know, people | know. But whatever. Andthen|endupin

Detroit.

So it was just that.

And the only time | talked to Stewart about it was basically just saying, "Hey, |

think | may be going to Detroit, in case there's any issues." Like, it was more of just a,

like, do you have a chapter in Michigan or in that area, more than anything else.

Q
A
Q
A

Q

When you said --

It wasn't to go overthrow the State of Michigan either or anything crazy.
That's --

-- kind of like the security guys, you know?

That's not where | was going, Ms. SoRelle.

But did you receive an email -- you said you received an email. We didn't see

that in the production. | know you produced chats to us, but -- | might have missed it.

Did you produce the email that you received to go to Detroit? Or, if not, can you

produce it when we're done with the deposition, just so we can see that?

A

Q

Yeah. Let meseeiflcan --

And you don't have to look now. And | can send you a followup email that,
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kind of, lists stuff that we'd be interested in obtaining from you that might come up
during the deposition today.

So it sounds like -- did Mr. Rhodes actually end up coordinating security for you
while you were in Michigan?

A Yes, he did.

Q  Okay. Isthis with Whip and Mr. Morelock?

A Correct.

Q  Canyoujust walk us through at a high level how this process works, like,

how you go through Mr. Rhodes and then how he actually assigns you security, personal

security?
A I'm not really 100 percent certain.
Q  Okay.

A | just told him -- it was basically the day after, like, | started getting some
nasty stuff, | call it -- actually, | talked to him while | was up there, because he checked in
me while | was up there, and it was actually when | was heading up there to Cobo Hall.
And | told him | was going up there. He was like, just be careful. | was like, yeah, it's
fine, I'll be careful.

And, basically, we had -- | mean, that was it.  After, like, | started getting, like, my
phone blown up. | can't remember if he called or if | called him. |don'trecall. But,
basically, it was just a conversation over whether or not, like, he was going to send
security or not.

And then he said, let me see who | can get or whatever. And then the next thing
| know, he's like, okay, I'm going to send Whip and -- "Whip It" is what | called him at the
time -- Jeff Morelock and Michael Green or Simmons or whatever his name is, | don't

know.
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Q Yeah.

A | mean, that's why | was, like -- even the names | can remember, | don't even
know what they are, so -- you know.

Q It'sallright.

So you said -- earlier, you described briefly some of the incidents that happened to
you in Detroit. Approximately when did this happen? So you arrived November 1st.
Approximately when did the incidents start happening?

A No, | had, like, a -- it was great when | got there. | actually really liked
Detroit. | cruised around, went to polling locations, went and checked out some
dropboxes. |was upin Dearborn. | mean, that was -- that was pretty much it. |just
kind of did my thing.

And then, that night, when the election results were, like, coming in and the
media was basically saying that they were going to shut down, that, you know, the
battleground States were shutting down for the evening, we had been in there, in
the -- like, we had all kind of gathered into one of the hotel rooms, and | just decided |
was going to run down to Cobo Hall, because we were, like, a mile from there.

So | was so, like, pretty much in my PJs.  Well, | was in, like, comfy clothes. And
grabbed my gun and my purse and my phone and went down there.

And, yes, | have a license, and they do have reciprocity.

Q Noworriesatall. No worries at all.

A But | grabbed my stuff, and | went down there, and | just camped out.
Because it was fully still functioning. So | was like, this is totally not what was just
announced on TV.

So | was literally going to go drive by just to make sure they were shutting things

down, and when | got there, there was a lot of activity, people coming and going. The
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media trucks were all still there. You know, like, everything was still going.

So then | was like, well, this is weird. So then | went in, | started looking, and |
was like, okay, this is a problem. So | just kind of sat out there and camped out, started
recording.

Q  Solguess what I'm trying to understand, though, is, what incident triggered
to you ask for a personal security detail?

A So, then, after | did that, after | recorded some videos and stuff like that, |
get back to the hotel. | was trying to text everybody, but they were asleep. Smart
people. And the next morning | finally get a hold of someone, and I'm like, somebody
needs to get their butt down here. And so half the group goes down there. |come
back to the hotel.

And then one of the girls is friends with Bill Richardson, | think is the attorney's
name, out of Texas. And he's also the attorney for Steven Crowder. And | end up
doing a "Louder With Crowder" video. It kind of takes off pretty quick. And then, after
that, | start getting threats.

Q  Sothisis the day after the election?

A This -- well, yeah. It was the 4th, the morning of the 4th.

Q Okay. The morning of the 4th.

And, then, approximately when did Whip and Whip It arrive to provide security for
you?

A The 6th maybe?

Q  Okay. And how long did you end up staying in Detroit?

A A few more days after that, because | was dealing with -- so our original
departure date got pushed back. Everybody stayed a couple of days. And then,

basically, they left; | was there, | think, an overnight. I'm trying to remember.
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Q No. Approximateisfine. So itsounds like a few more days after --

A So it was, like, an overnight when | was there by myself, and then they
started getting there the next morning.

Q  Okay.

A So --

Q  And you stayed in Detroit until, what, about the 9th or the 10th? Is that
fair?

A That's probably about fair, yeah.

Q  Okay.

And you said our date got pushed out from when you were originally scheduled to
depart. Why did that day get pushed out?

A So they got -- they got pushed out because there were issues in Detroit,
contrary to everybody's opinion. We were trying to start getting everybody -- so they
were going to do the recount. They were going to do -- it just turned into a crap-show,
and it was a mess.

And | was trying to -- and we were talking to people nonstop. Like, the phones
were blowing up. | ended up dealing with, like, Antrim County; | ended up dealing with
the people there. And so we're trying to create a system to handle the volume of calls.

The RNC's not really cooperative at all. As a matter of fact, during my initial
conversations with Shawn Flynn, | believe, and -- | can't remember the other guy that was
kind of running Detroit -- they were just like, "Let it go." And then | did the video, and so
it kind of, like -- so that's why | did the video, is because | was mad at the RNC.

And so then the RNC ends up paying for everybody to stay a couple days, because
they need to do the recount or whatever. And | just end up -- we create a system where

we start handling the flow. They turn over the 1-800 or the 800 number of whatever for
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us, and so we just kind of take over. And there's, like, you know, | don't know, maybe 10
of us that stay on, working on that.

And then | end up kind of -- | end up talking to Andrew Giuliani somewhere in
there, and | talked to a guy named Robert Carone.

But that's why. We were just trying to get everything coordinated and done.

And then | stayed behind just to make sure that if anybody needed, like, you
know, like, to turn -- like, to actually talk to someone, like, | was just kind of staying on the
ground. | was like, that's fine, I'll do it.

Q  You were continuing to monitor the situation as the vote count continued.
Fair enough to say?

A Yeah. Well -- but | was actually dealing more with the people.

Q Okay. "The people" asin --

A That were providing affidavits.

Q Gotit. Okay. So you were assisting with the affidavit collection for the
Detroit polling locations?

A So | would do kind of, like, the -- yes. And | would do, like, the preliminary
conversation with them. And then we were kind of funneling them off to -- we would
send them an affidavit, and then we would review the affidavit, and then if they needed
additional information -- | was kind of basically staying there on the ground in case there
was something else we needed or if there was something else to correspond with it, if
that makes sense.

Q  Andjust to be clear, who were you forwarding these afterwards to?

A | was -- so that was one of the issues that ends up arising. Initially, | was

sending them all to, like, || | | . ' think. And then | end up communicating

with -- shoot -- Katherine Friess. So then I'm sending them to Katherine Friess, Red
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Team.

And then | end up communicating with -- so you have the break-off between
Rudy's camp and Sidney's camp. And so then | end up forwarding stuff to Katherine
Friess, Red Team, and then verifying that we're getting stuff to the camp with Sidney.
And then also Phill Kline comes into play.

So, like, basically, we're just becoming the center point for all of the camps, and
we're just trying to push them out.

Q Gotit.

Did you pay for this trip to Michigan by yourself, or did someone pay for you?

A So they paid for the initial chunk of time that | was there. They paid for the
rental car and the hotel. And --

Q  Who's "they," by the way? Who is "they"?

A RNC

Q Okay. RNC. Gotit.

A Right. But | end up covering a lot of my expenses later on, and | end up
covering, like, basically all of my food and stuff like that.

Q  When they paid you, did you submit, like, some of these initial fees for
reimbursement? Or did they pay for you up front, like, saying, "We booked a hotel
room in your name"? How did that work?

A That's what they did, is they booked everything in advance, and then they
just sent us the reservations and the car rentals and all of that stuff.

And there was supposed to be a mechanism for submitting reimbursements, but
people were having a lot of issues with it, and | just finally was like, I'm not even going to
fight with them. | was mad at them anyway.

Q  And who paid for your security, for Whip and Whip It?
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A | paid for a portion of it, and Stewart paid for a portion of it.
Q Do you recall how much you paid for the security for those, it seems like, 3
to 4 days?

A Oh, well, but, see, they end up staying with me for a little bit longer --

Q  Okay.

A -- because then we go to, like, Atlanta and D.C.

Q  Okay.

A And, | mean, you've got to realize that, like, at one point that spring, | had

literally, from my office that | was not at during the day -- because | was trying to stay out
of the office, because they were getting bombarded. And so you have to understand
that, at one point, a bomb threat was called into our courthouse and my kids' high school
that was spoofed from my office line. So this wasn't, like, just me being overdramatic.
There were, like, literally people not happy with me.

Q Yeah. I'msorryto hear about the threats to you and your family.
Definitely sorry to hear about that.

So, when you left Michigan, did you go back to Texas, or did you go straight to
D.C.? | guess, between -- and this is the time period I'm trying to understand -- between
November 10th, did you go straight to D.C. for the November 14th rally?

A No. That's where we went to North Carolina to Doug Smith's house.

Q  Okay, to Doug Smith's house.

A And so | went to Doug Smith's. | can't remember the dates. | mean, I'm
sure somewhere in there in the world they've got that trapped already, but --

Q  Okay.

A | go to Doug Smith's house. |I'm there for a few days. Then we head up to

D.C.
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Q  Okay.

A And we stay at Tyson's Corner, the same hotel that we end up, like,
becoming the home base for everything.

Q  The Hilton Garden Inn in Vienna?

A Yeah, that one.

Q  Okay.

So, around this time, in Mr. Rhodes's indictment, so right after the election,
around November 10th timeframe, is when Mr. Rhodes creates the "Leadership intel
sharing secured" Signal group. Do you recall this group? It was, like, Leadership intel
group --

A Yeah, so those -- those don't have anything -- that's the one | was telling you
where they were giving me names to -- like, Hari Hersey (ph) and that stuff.

Q  Okay.

A So that was all purely associated with -- | thought you wanted rally stuff. |
didn't realize, like, it was actually, like, the crossover into the Lawyers for Trump stuff.

Q  Oh. Sothe Leadership intel sharing, | mean, it was mentioned in the DOJ
indictment, so we were looking for those chats as well. And it's okay; you can produce it
tous. Do you still have those chats?

A | don't -- my chats were so cut-and-paste, but | will go see what | can find.

Q Okay. Thank you so much.

A But, then, there's also -- so there's two of those. There's one -- and I'm not
associated with one of them, but one was literally election-related stuff. So they were
keeping me up to date with different States and what was coming in out of them.

Q  Okay. Well, that -- we'll send you --

A So | don't know which one they're referencing, is what I'm trying to say.
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Q Okay. Well, | will send you the name of what's in the indictment, and if you
could search just your Signal chats for these groups and --

A Okay.

Q  -- produce what you have, that would be much appreciated.

And, then, also around this time is when we see from your production -- which,
thank you again for producing it to us. And I'm going to pull up an exhibit for you. It's
around this time that we see your first message in the Friends of Stone chat.

A Uh-huh.

Q  Onesecond. Sorry.

A | know which one it is.

Q  Solshouldn't be doing this. All right.

So, Friends of Stone, we see the first message around November 10th. Can you
see that?

A Yep.

Q  Okay. So,in general, what is the Friends of Stone chat? What is this
group?

A So | was added to that chat. |didn't know any of these people. While |
was in Detroit, | started getting calls. Like, | told you | end up talking to Andrew Giuliani,
| end up talking to Katherine Friess, Robert Carone. Marsha Lessard | think | end up
talking to. And then -- but it all comes from -- and I'm going to screw this up -- | think it's
Jason Sullivan?

Q  Okay.

A He was the one that | think is associated with Roger Stone and had
testified -- because he tells me in there that he had testified against Stone -- or he hadn't

testified against Stone, but Stone was mad at him overit. But he tells me that he's
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basically trying to make amends with Roger Stone during that time.

And then there's a girl out of Texas, and | can't remember her name, but she's also
part of the medical freedom movement. But | had met her during the rally series.

So all of these people start kind of, like, popping up together. And | end up
talking -- and there's, like, some crossovers there. Like | said, like, everybody kind of
cross-contaminates. |I'm not part of their world, but I'm learning their world.

And | end up, basically, on the phone with Jason Sullivan. Then | get added to
this Friends of Stone stuff at that point. And | really have no relationship with any of
them, other than they're just trying to, like -- they're basically -- because I'm on the
ground, they're trying to kind of incorporate me in the loop, so to speak.

Q  Socanyou -- could we just take a little step back? Who is Jason Sullivan?
What's his name in this chat? Help us understand his role in this big picture, if you can.

A So -- |1 don't see the people in there. So Jason Sullivan, at that point -- |
don't know if he's in there.

Q  Okay.

A Because | think he's the one that adds me in there, but | didn't see him
talking. So that was the weird thing too.

Q Okay. Soit's your belief that Mr. Sullivan --

A | don't know who grabs me in there, honestly.

Q  Okay.

A But | know I'm talking to him, and then the next thing | know, I'm getting an
invite to this group. And | don't know if he's talking to Stone and then they're like, hey,
go grab her. |don't know.

But all | know is that I'm basically sent into -- and, as a matter of fact, this is when |

download Telegram is during this time -- or -- yeah, Tele- -- no, this is Signal. | already
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had Signal. | get Telegram later. But it's not rally-related, just for the record, or even
any of this stuff.

But this is when | get added into this stuff. And | have, like, no real-world
relationship with any of these people. I'm just kind of getting sucked into their world.

And so I'm just kind of like, okay, what this is?

And | think --
Q  Okay.
A -- they were calling to say they were going to start this Stop the Steal series

stuff, is basically what it was about, was they were trying to collect data.

They also send me to find people, by the way, while I'm in Detroit. They want
me to reach out and get a hold of some people. So that's how | end up meeting up
with -- oh, shoot, what is his name? Dangit. He was a former State senator, | think?

Q Doug Mastriano?

A No, no, no. He's out of Pennsylvania.

Q Yeah.

A And then there's the aides that are involved. Shoot. They're the guys
that, like, basically run the whole show up there.

Q  In Michigan?

A In Michigan.

Q  Okay. Well, if you think about it, let us know.

But were you talking to Mr. Sullivan in person or via text when he added you?

A So | was talking to him on the phone, and then the next thing | know, | get an
invite. And what he's running is social media stuff. | know that.

Q  Was he running it for Mr. Stone -- Mr. Roger Stone?

A So that's where | was telling you, like, in some weird way, he's trying to get
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back in good graces, because he tells me that Roger Stone is mad at him. And so he's
trying to get back in good graces with Roger Stone.

And so | guess he's trying to use me to kind of, like, create a reason to be back in
communication, would be kind of a way to -- and then he calls me and asks me to get a
hold of -- what the heck is his name? Thirty seconds.

Q No worries.

>

Continue.

Q No, you can look it up, and then we'll continue.

A It's Shane Trejo -- because | end up getting the video from Detroit Leaks or
whatever through them. And I'm trying to find -- Patrick Colbeck.

Q  Canyou spell that last name for us, please?

A C-o0-l-b-e-c-k.

Q Thankyou.

A But --

Q  Okay.

A -- ironically -- oh.

Oh, no, no. Keep going.

> 0O

Ironically, | find out later that one of the videos | record of the guy who
comes out at 3:30-something in the morning and he's talking about the ballots that just
got dropped, the first batch. He's talking about the second batch coming in, and | hear
him -- | can't decide exactly, and you can't hear it on the audio, and so | don't want to say.
It sounds to me as if he is negotiating dollar amounts.

Q  Okay.

A And | can't quite figure that out.

| find out later that that individual is Shane Trejo. | didn't know who he was at
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the time. |don't put that together until later.

Q Gotit. Gotit. Okay.

So Mr. Sullivan, it sounds like from talking to you, from your impression, is trying
to get back in the good graces of Mr. Stone. | guess, what is Mr. Stone's, to your
understanding, plan at this point on November 10th as we start the Stop the Steal series?

A That's it, is that it's a -- that they're going to start doing rallies, and they want
me to attend them. | mean, like, that's basically the whole point of me getting added to
the group and all of that stuff, is that they want -- | mean, like, they basically know -- like,
because | end up kind of -- he's asking me, like, just what are you doing, how long are you
staying, you know, what do you know, information, whatever, and trying to put me in
contact with certain people. And | tell him that -- which, ironically, in hindsight now, |
see Stewart's already in that group, right?

So it's just kind of putting this full thing together, even though Stewart
wasn't -- like, Stewart's not who added me in there. So it was weird, because I'm
thinking, like, holy crap, this thing is, like, circular, right? There's this whole little, like,
bubble, and | didn't even know it.

Q  So what was Mr. Rhodes's relationship with Mr. Stone?

A So Stewart's relationship between all of them really stems from Alex Jones,
because he had done appearances on Alex's show, right? So my understanding of his
relationship with that entire group all stems from that flow through to Alex Jones.

Q  Sodoyou believe -- | guess, from your impression, it sounds like -- and we'll
just use Mr. Stone as an example -- Alex Jones had the relationship with Mr. Stone, and
Mr. Jones brought Stewart Rhodes into that kind of circle, is the way you're describing it?

A Yes. And that is absolutely how it works. Because, like, later when -- like,

after the November rally, when we're all sitting in the -- because Alex 